



TRAVEL LIGHT
WITH ALLIANZ

TEMPOH
KEMPEN
DILANJUTKAN
SEHINGGA
15 JUN 2025



Melancong bersama, dapatkan ganjaran dengan Allianz Travel Care!

Masih mencari tawaran terbaik di Pameran MATTA untuk perjalanan berkumpulan anda? Nikmati lebih banyak faedah apabila anda lindungi 5 atau lebih pengembara dengan **Allianz Travel Care (ATC)** sepanjang tempoh kempen dan dapatkan beg perjalanan boleh lipat untuk setiap orang yang diinsuranskan, serta perlindungan menyeluruh sepanjang perjalanan anda.



Kriteria kelayakan:

Polisi Perjalanan Tunggal atau Pelan Tahunan **ATC** (Perlindungan Asia atau Seluruh Dunia) anda mesti melindungi minimum 5 orang pengembara dalam satu polisi.



Cara menebus

- 1 Hubungi ejen untuk membeli atau memperbaharui polisi **ATC** yang memenuhi kelayakan dan berikan nombor telefon bimbit dan alamat e-mel yang sah.
- 2 Pemegang polisi utama akan menerima e-mel pengesahan dalam masa 30 hari bekerja selepas polisi dikeluarkan. Pemegang polisi utama hendaklah memberikan butiran dan pilih cawangan Allianz pilihan anda untuk kutipan Hadiah.



Tertakluk pada terma & syarat.

1. Kempen ini akan berlangsung dari 15 April 2025 hingga 15 Jun 2025 atau sehingga jumlah beg perjalanan boleh lipat berjenama Allianz yang ditebus mencapai sepuluh ribu (10,000) unit, yang mana lebih awal ("Tempoh Kempen"). Pemberian ini berdasarkan 'siapa cepat dia dapat'.
2. Tertakluk pada terma dan syarat Kempen ini dan polisi Allianz Travel Care.

Ketahui lebih lanjut di allianz.com.my/travel

Hubungi ejen anda hari ini untuk mendapatkan nasihat profesional dan peribadi!

Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674 (735426-V)

Dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia
Ahli PIDM

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan.
Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my)